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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr XIV/2025 

z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 lutego 2025 roku 
 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego 

dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/64990/xiv-sesja-rady-

miejskiej-w-strykowie-25-lutego-2025-r-godz1200.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XIV sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa wraz 

ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, 

wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję XIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie z prawem, a na stronie 

internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

 

    

 

https://esesja.tv/transmisja/64990/xiv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-25-lutego-2025-r-godz1200.htm
https://esesja.tv/transmisja/64990/xiv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-25-lutego-2025-r-godz1200.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Marcinowi 

Łysoniowi. 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad XIV sesji:  

 

1. Otwarcie obrad XIV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja na temat stanu dróg w Gminie Stryków oraz kosztów ich utrzymania 

w 2024 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi Smolice, wsi Tymianka oraz 

wsi Osse (XIV_114_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków i Niesułków-Kolonia 

(XIV_115_2025). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Opieka na odległość 

dla seniorów Gminy Stryków na rok 2025” w zakresie realizacji Programu „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2025 (XIV_116_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług (XIV_117_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego 

jednolokalowego, przyznania pierwszeństwa w jego nabyciu oraz udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży (XIV_118_2025). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XIV_119_2025). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

przy pomnikach przyrody (XIV_120_2025). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 

na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej (XIV_121_2025). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (XIV_122_2025). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XIV_123_2025). 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XIV_124_2025). 

17. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 stycznia 2024 r. 

18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

20. Zamknięcie obrad XIV sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zaproponował poszerzenie 

porządku obrad poprzez dodanie punktu 17 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły 

w Strykowie oraz dodanie punktu 18 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie petycji 

o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego 

przez nielegalne działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy 

z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować 

władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. W wyniku wprowadzonych zmian w porządku 

obrad nastąpi odpowiednie dostosowanie numeracji kolejnych punktów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie punktu 17 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły 

w Strykowie oraz dodanie punktu 18 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie petycji o pomoc 

w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalne 

działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu 

wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę 

bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. W wyniku wprowadzonych zmian w porządku obrad 

nastąpi odpowiednie dostosowanie numeracji kolejnych punktów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

Porządek obrad XIV sesji:  

 

1. Otwarcie obrad XIV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja na temat stanu dróg w Gminie Stryków oraz kosztów ich utrzymania 

w 2024 roku. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi Smolice, wsi Tymianka oraz 

wsi Osse (XIV_114_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków i Niesułków-Kolonia 

(XIV_115_2025). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Opieka na odległość 

dla seniorów Gminy Stryków na rok 2025” w zakresie realizacji Programu „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2025 (XIV_116_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług (XIV_117_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego 

jednolokalowego, przyznania pierwszeństwa w jego nabyciu oraz udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży (XIV_118_2025). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XIV_119_2025). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

przy pomnikach przyrody (XIV_120_2025). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 

na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej (XIV_121_2025). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (XIV_122_2025). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XIV_123_2025). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XIV_124_2025). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 

1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu 

komunistycznego, zarządzanego przez nielegalne działające organizacje partyjne i 

sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu 

konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie 

z art. 4 KRP. 

19. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 stycznia 2024 r. 

20. Sprawy różne. 

21. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

22. Zamknięcie obrad XIV sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad po poszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Marek Perek. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 5. Informacja na temat stanu dróg w Gminie Stryków oraz kosztów ich utrzymania 

w 2024 roku. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Zamówień Publicznych i Infrastruktury Urzędu Miejskiego 

w Strykowie Grażyna Popczyńska przedstawiła informację dotyczącą stanu dróg oraz kosztów 

ich utrzymania w Gminie Stryków w 2024 roku. Pani Naczelnik wskazała, że Gmina Stryków 

posiada rozbudowaną sieć dróg publicznych, obejmującą drogi krajowe, wojewódzkie, 

powiatowe oraz gminne, których łączna długość wynosi 242,25 km, w tym: drogi krajowe 

– 22 km, drogi wojewódzkie – 14,5 km, drogi powiatowe – 79,775 km oraz drogi gminne 

– 125,98 km, z czego większość stanowią drogi asfaltowe. Dodatkowo Pani Naczelnik 

poinformowała, że na terenie Gminy Stryków znajduje się 156,89 km dróg wewnętrznych, 

głównie nieutwardzonych. Następnie Pani Naczelnik przedstawiła wydatki poniesione na drogi 

w 2024 roku, które wyniosły 9 990 217,79 zł, w tym na inwestycje drogowe przeznaczono 
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7 417 346,05 zł, natomiast na bieżące utrzymanie dróg – 2 572 871,74 zł. Pani Naczelnik 

Grażyna Popczyńska omówiła również najważniejsze inwestycje drogowe realizowane 

w 2024 roku, do których należą: budowa drogi gminnej w Smolicach wraz z przebudową mostu 

i skrzyżowania na rondo o wartości 5 025 115,45 zł, budowa parkingu przy ul. Targowej 

w Strykowie obejmująca 54 miejsca postojowe, odwodnienie i oświetlenie za kwotę 

1 522 616,52 zł, przebudowa zjazdu z drogi krajowej nr 71 w Klęku za 49 972,58 zł 

oraz realizacja projektów drogowych o łącznej wartości 779 346,50 zł. W dalszej części 

wystąpienia Pani Naczelnik przedstawiła informacje dotyczące bieżącego utrzymania dróg, 

na które przeznaczono 2 572 871,74 zł, w tym na naprawę nawierzchni dróg gruntowych 

– 419 307,60 zł, naprawy cząstkowe dróg bitumicznych – 313 896,00 zł, remonty dróg 

bitumicznych w ramach tzw. nakładek asfaltowych – 454 561,88 zł, utrzymanie i konserwację 

dróg – 220 102,00 zł oraz zakup i dostawę kruszywa w ilości ok. 1 520 Mg za kwotę 

270 837,96 zł. Na zakończenie Pani Naczelnik Grażyna Popczyńska podsumowała, że Gmina 

Stryków konsekwentnie inwestuje w rozwój i utrzymanie infrastruktury drogowej, 

przeznaczając blisko 10 mln zł na poprawę jakości nawierzchni oraz bezpieczeństwa ruchu, 

a największym przedsięwzięciem w 2024 roku była budowa drogi w Smolicach, 

przy jednoczesnej realizacji licznych remontów i modernizacji dróg gminnych. 

 

Radny Andrzej Janeczko podkreślił dobrą jakość dróg w Gminie Stryków w porównaniu 

z innymi samorządami oraz docenił pracę Jednostki Robót Publicznych, szczególnie 

przy utrzymaniu poboczy. Radny zwrócił uwagę na problem podorywania dróg przez rolników 

w Ługach. Następnie poinformował o spotkaniu z Burmistrzem i Nadleśniczym w sprawie 

remontu drogi przez las w Dobieszkowie. Radny podkreślił dobrą współpracę z Nadleśnictwem 

oraz zapewnił, że droga będzie lepiej utrzymana dla mieszkańców.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał, czy w Gminie 

Stryków planowane są miejsca parkingowe wyposażone w stacje do ładowania pojazdów 

elektrycznych, ponieważ obecnie, poza prywatnym punktem przy Hotelu 500, takich stacji 

brak. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że do Gminy regularnie wpływają zapytania 

od prywatnych firm o możliwość dzierżawy terenów pod stacje ładowania pojazdów 

elektrycznych. Ostatnio wskazano dwie lokalizacje: parking przy Pomniku Odzyskania 

Niepodległości, który ma wystarczająco dużo miejsca, oraz nowe parkingi przy ulicy 

Legionów, w pobliżu Zalewu. Ponadto, planowana jest stacja ładowania pojazdów 

elektrycznych przy CRS-ie oraz ewentualna instalacja takiej stacji przy przebudowie parkingu 

przy zalewie. Burmistrz stwierdził, że wszystko będzie zależało od tego, czy firmy wykażą 

zainteresowanie inwestowaniem w stacje ładowania pojazdów elektrycznych. 

 

Radna Kinga Miśkiewicz zapytała o liczbę dróg, które nie mają jeszcze nawierzchni asfaltowej, 

prosząc o informację na temat ich procentowego udziału w ogólnej liczbie dróg. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

odpowiedziała, że w Gminie Stryków jest około 15 kilometrów nieutwardzonych dróg 

publicznych. Pani Naczelnik dodała, że drogi wewnętrzne w większości również nie mają 

nawierzchni asfaltowej, a ich łączna długość wynosi około 157 kilometrów. 

 

Radna Kinga Miśkiewicz zapytała, czy zimowe utrzymanie dróg było realizowane wyłącznie 

przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, bez angażowania firm zewnętrznych, 
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oraz czy w przypadku napraw doraźnych dróg i koszenia poboczy korzystano z usług 

wykonawców zewnętrznych. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

wyjaśniła, że zimowym utrzymaniem dróg zajmuje się wyłącznie Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, wspierany przez Jednostkę Robót Publicznych odpowiedzialną 

za odśnieżanie chodników. Prace takie jak przycinka drzew, regulacja poboczy czy usuwanie 

zanieczyszczeń również realizuje ZGKiM. Natomiast naprawy dróg gruntowych i asfaltowych, 

w tym łatanie dziur, wykonują firmy zewnętrzne wyłonione w przetargach. Doraźne naprawy 

awaryjne przed zawarciem umowy wykonuje gminna jednostka. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk podkreślił, że Gmina może być dumna z obecnego stanu dróg, 

nawiązując do inwestycji realizowanych zarówno w poprzednich, jak i obecnej kadencji. 

Radny docenił również działania poprzednich i obecnego Burmistrza na rzecz dalszej 

modernizacji dróg gminnych. Radny zwrócił uwagę na konieczność utwardzenia łącznika 

między drogą krajową a Wyskokami, przebiegającego przez teren Nadleśnictwa Grotniki, 

sugerując podjęcie rozmów z Nadleśnictwem Grotniki w celu usprawnienia tego skrótu. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że wskazany odcinek drogi formalnie stanowi część 

lasu i nie jest oficjalnie otwarty dla ruchu publicznego, podobnie jak droga w Dobieszkowie. 

Burmistrz zaznaczył, że Lasy Państwowe udostępniają te trasy z własnej inicjatywy, 

bez stawiania szlabanów. Aby możliwe było utwardzenie i wyrównanie tego odcinka, 

konieczne byłoby najpierw uzyskanie zgody Lasów Państwowych. Burmistrz zadeklarował 

gotowość do podjęcia rozmów z nadleśnictwem w Grotnikach, licząc na otwartość 

do współpracy, podobnie jak miało to miejsce w przypadku Nadleśnictwa Brzeziny. 

 

Radny Artur Kotarski zapytał o plany dotyczące utwardzenia odcinka drogi od Bratoszewic 

do Nowostaw Górnych oraz dalej do Niesułkowa Wsi.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przekazał, że w najbliższym czasie nie planuje się realizacji 

nawierzchni bitumicznej na tym odcinku drogi. Burmistrz zaznaczył jednak, że jako jedna 

z niewielu nieutwardzonych tras o istotnym znaczeniu dla ruchu lokalnego, może zostać 

uwzględniona w przyszłych planach inwestycyjnych. Jednocześnie zapewnił, że bieżące 

naprawy, o które wnioskował radny, zostaną przeprowadzone w najbliższym czasie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki dodał, że w przeszłości 

mieszkańcy ulicy Ogrodniczej nie byli przychylni utwardzeniu tego odcinka drogi, obawiając 

się zwiększonego ruchu ciężkich pojazdów. Przewodniczący zaznaczył jednak, że temat może 

zostać ponownie rozważony w przyszłości. 

 

Radna Marzanna Boratyńska przekazała pytania mieszkańców Anielina Swędowskiego 

dotyczące przebudowy ulicy Swędowskiej oraz problemów z dojazdem samochodów 

ciężarowych do miejsc prowadzenia działalności gospodarczej, pytając, czy w tych kwestiach 

przewidziane są jakieś działania. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zaznaczył, że kwestia dojazdu samochodów ciężarowych 

wymaga analizy konkretnych przypadków, aby móc podjąć ewentualne działania. Burmistrz 

wskazał, że jeśli ograniczenia wynikają z możliwości technicznych drogi, mogą one nadal 

obowiązywać, jak w przypadku mostu na drodze Cesarka-Sosnowiec, którego nośność jest 

ograniczona. W odniesieniu do ulicy Swędowskiej potwierdził, że potrzeba jej przebudowy jest 
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istotna ze względu na wąski i niebezpieczny odcinek, a rozpoczęcie działań w tym zakresie jest 

konieczne.  

 

Radny Michał Kwiatkowski zwrócił uwagę na nowo powstałe przejście dla pieszych na ulicy 

Kolejowej przed skrzyżowaniem z ulicą Batorego. Radny wskazał, że jest ono mało widoczne, 

zwłaszcza po zmroku. Ponadto radny zauważył, że przejście znajduje się zbyt blisko przejazdu 

kolejowego. Mimo istniejącego oświetlenia, drzewa ograniczają widoczność.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że w kwestii uwag dotyczących przejścia 

dla pieszych na ulicy Kolejowej, Pani Naczelnik już zarejestrowała sprawę, a Gmina podejmie 

działania w celu skierowania prośby do Powiatu o poprawę sytuacji. Burmistrz zaznaczył, 

że odległości oraz normy związane z bezpieczeństwem ruchu drogowego zostały zgodnie 

z przepisami spełnione, co pozwoliło na zatwierdzenie tej organizacji ruchu. 

 

Radny Tomasz Habigier zwrócił się z prośbą o wsparcie w przypomnieniu o konieczności 

odnowienia oznakowania poziomego w miejscowości Dobra, na skrzyżowaniu dróg 5130E 

z 5129E oraz m.  Dobra DP 5130E – na wysokości wyjazdu ze szkoły. Radny zwrócił uwagę, 

że od ponad pół roku informacja o zleceniu do firmy wykonującej prace została przesłana 

przez Powiat, jednak do tej pory nie zostały podjęte żadne działania.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że w sprawie dróg powiatowych jest już kilka 

wniosków, w tym także dotyczących odnowienia oznakowania poziomego. Z tego powodu 

Burmistrz planuje wysłać zbiorczą informację do Powiatu. Burmistrz poprosił także, 

aby w razie dalszych uwag dotyczących dróg powiatowych, zgłaszać je bezpośrednio 

do wydziału lub mailowo, a następnie zostaną one uwzględnione w wysyłanym wniosku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zaproponował, aby wszelkie 

wnioski i sprawy zgłaszać do Komisji Uchwał i Wniosków, gdzie zostaną one zapisane 

w protokole, a następnie przekazane Burmistrzowi. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi Smolice, wsi Tymianka 

oraz wsi Osse (XIV_114_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała dotyczy zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego i obejmuje dwa obszary. Pierwszy to teren nowego parku 

miejskiego nad Moszczenicą, gdzie zmiany pozwolą na dalszą rozbudowę parku i rozszerzenie 

jego granic, a także uregulowanie stanu prawnego gruntów, co umożliwi przejęcie ich 

na własność Gminy. Drugi obszar dotyczy okolic świetlicy wiejskiej w miejscowości Osse, 

gdzie wprowadza się teren usług publicznych, co umożliwi inwestowanie na potrzeby 

Sołectwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu w wysokości: 1) dla terenów oznaczonych symbolami MN, UK – 
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8%; 2) dla pozostałych terenów – 0,01%.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały 

wraz ze stawkami procentowymi. 

Uchwała nr XIV_114_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi Smolice, wsi Tymianka oraz wsi Osse 

(XIV_114_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków i Niesułków-Kolonia (XIV_115_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego dotyczące terenu Szkoły Podstawowej w Niesułkowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił.  

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej. 

Głosowano w sprawie: 

Ustala się stawkę służącą naliczaniu jednorazowych opłat od wzrostu wartości nieruchomości 

w wyniku uchwalenia planu w wysokości: 1) dla terenu oznaczonego symbolem MN-U – 8%; 

2) dla pozostałych terenów – 0,01%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały 

wraz ze stawkami procentowymi. 

Uchwała nr XIV_115_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze części wsi Niesułków i Niesułków-Kolonia (XIV_115_2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Opieka na odległość 

dla seniorów Gminy Stryków na rok 2025” w zakresie realizacji Programu „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2025 (XIV_116_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak przedstawił program „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025, który umożliwia dofinansowanie zakupu tzw. Teleopaski 

bezpieczeństwa dla osób starszych. Program przewiduje dofinansowanie do 80% kosztów 

zakupu. W ubiegłym roku z tej opaski skorzystało 69 osób, a Gmina poniosła koszt około 

21 tysięcy złotych, z czego dofinansowanie wyniosło 16,5 tys. zł. Program będzie szeroko 

promowany, m.in. za pośrednictwem mediów, Facebooka oraz Sołtysów. Teleopaska jest 

wyposażona w przycisk bezpieczeństwa, detektor upadku i rozłączenia, co umożliwia 

natychmiastowe połączenie z operatorem systemu w razie potrzeby pomocy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIV_116_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Opieka na odległość 

dla seniorów Gminy Stryków na rok 2025” w zakresie realizacji Programu „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 (XIV_116_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

(XIV_117_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak powiedział, że w uchwale wprowadza się 

nowe usługi sąsiedzkie, które mają na celu wsparcie osób potrzebujących, szczególnie 

seniorów. Usługi te będą polegały na pomocy w codziennych czynnościach, takich jak zakupy 

czy dowóz do lekarza, świadczone przez osoby weryfikowane przez Miejsko-Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej. Usługi będą dostępne do 15 godzin miesięcznie, przez 7 dni w tygodniu, 

za stawkę 10 zł za godzinę. Program będzie szeroko rozpropagowany wśród mieszkańców 

Gminy Stryków, a kwota za usługę pozostaje niezmieniona od 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIV_117_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług (XIV_117_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego 

jednolokalowego, przyznania pierwszeństwa w jego nabyciu oraz udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży (XIV_118_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak powiedział, że najemca budynku, który zajmuje lokal 

od prawie 40 lat, wystąpił z wnioskiem o możliwość jego zakupu. Lokal jest utrzymywany 

w dobrej kondycji, a najemca regularnie płaci czynsz. Co ważne, przez te lata najemca poniósł 

wysokie nakłady na poprawę standardów technicznych budynku, co zwiększyło jego wartość. 

W związku z tym Burmistrz proponuje sprzedaż lokalu temu najemcy z zastosowaniem 

bonifikaty, co uznaje za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIV_118_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego 

jednolokalowego, przyznania pierwszeństwa w jego nabyciu oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży (XIV_118_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Kotarski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XIV_119_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że nieruchomość rolna w miejscowości 

Nowostawy Górne stała się własnością Gminy Stryków w wyniku spadku. Jest ona jednak 

obciążona długiem i w przyszłości zostanie przeznaczona do sprzedaży. Do tego czasu 

Burmistrz zwrócił się do Rady o wyrażenie zgody na jej wydzierżawienie na okres jednego 

roku, co jest uzasadnione planowaną sprzedażą nieruchomości. 

 

Radny Artur Kotarski zapytał, od jakiego czasu obecny dzierżawca użytkuje wspomnianą 

nieruchomość. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że nie ma w tej chwili dokładnych informacji 

na temat czasu dzierżawy nieruchomości przez obecnego dzierżawcę. Burmistrz potwierdził 
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jednak, że to aktualny najemca i że wystąpił o przedłużenie umowy. Burmistrz zaproponował 

przerwę w obradach, jeśli konieczne jest uzyskanie szczegółowych danych. 

 

Radny Artur Kotarski zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą o kształtowaniu ustroju rolnego, 

dzierżawca po trzech latach nieprzerwanej dzierżawy może skorzystać z prawa pierwokupu, 

co mogłoby zablokować planowaną sprzedaż nieruchomości. Dlatego dopytuje o czas trwania 

obecnej dzierżawy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki ogłosił pięciominutową 

przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Oświadczył, że w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady 

Miejskiej w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że umowa dzierżawy trwa już ponad trzy lata, choć 

dokładna data jej zawarcia nie jest obecnie dostępna, ponieważ pierwsze umowy trafiły 

do archiwum. Burmistrz zapewnił, że interes Gminy jest zabezpieczony, ponieważ 

nieruchomość zostanie wystawiona na przetarg dopiero po zakończeniu obecnej dzierżawy. 

Burmistrz wskazał również, że nawet gdyby prawo pierwokupu miało zastosowanie, 

to dzierżawca mógłby jedynie skorzystać z niego, nabywając nieruchomość po cenie ustalonej 

w przetargu, bez możliwości uzyskania bonifikaty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_119_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XIV_119_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych przy pomnikach przyrody (XIV_120_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że w wyniku wizji lokalnej 

Alei Dębowej, znajdującej się w pasie drogowym działki gminnej na ulicy Nowości 
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w Bratoszewicach, stwierdzono konieczność przeprowadzenia cięć pielęgnacyjnych 

i sanitarnych. Uschnięte konary drzew stanowią zagrożenie dla użytkowników drogi. Zastępca 

Burmistrza podkreślił, że Aleja Dębowa jest objęta statusem Pomnika Przyrody, co oznacza, 

że wszelkie ingerencje wymagają ścisłego przestrzegania procedur prawnych. W związku 

z tym, zgodnie z przepisami, Rada Miejska musi wyrazić zgodę na przeprowadzenie tych 

działań. Zastępca Burmistrza zwrócił się do Rady o przyjęcie uchwały, co umożliwi 

niezwłoczne przystąpienie do niezbędnych prac sanitarnych i pielęgnacyjnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_120_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

przy pomnikach przyrody (XIV_120_2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie 

Śląskie na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę 

infrastruktury drogowej (XIV_121_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że chodzi o kwotę 50 tysięcy złotych przeznaczoną 

na pomoc dla Gminy Stronie Śląskie. Środki te zostały już przekazane w zeszłym roku, jednak 

ze względu na trudną sytuację Gmina Stronie Śląskie nie zdążyła ich wykorzystać do końca 

2024 roku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, środki niewykorzystane w danym roku 

musiały zostać zwrócone. W związku z tym Burmistrz zaproponował ponowne przekazanie 

tej samej kwoty i zwrócił się do Rady o wyrażenie zgody na realizację tego działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_121_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 

na pomoc w usuwaniu skutków powodzi z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury 

drogowej (XIV_121_2025). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (XIV_122_2025). 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił ww. projekt uchwały. Burmistrz poinformował, 

że w budżecie Gminy Stryków na rok 2025 zaplanowano znaczące wydatki na budowę Centrum 

Rozwoju Strykowa, które w dużej mierze mają być finansowane z emisji obligacji. 

Gmina posiada obecnie zgodę i przeprowadzoną procedurę przetargową na kwotę 25 milionów 

złotych z emisji obligacji, które miały zostać wyemitowane w roku poprzednim, 

jednak ze względu na brak potrzeby, nie zostały one wtedy uruchomione. W związku z tym, 

aby zrealizować zaplanowane inwestycje, Burmistrz wnioskuje o zgodę na emisję kolejnych 

obligacji o wartości 43 milionów złotych. Uchwała ta umożliwi rozpoczęcie procedury wyboru 

banku, który przedstawi najkorzystniejszą ofertę emisji obligacji. Burmistrz zaznaczył, 

że podobnie jak w poprzednich latach, jeśli nie będzie konieczności wykorzystania pełnej 

kwoty, nie wszystkie obligacje muszą zostać wyemitowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_122_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(XIV_122_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

 

 



16 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XIV_123_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_123_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2025 rok 

(XIV_123_2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XIV_124_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_124_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2025 - 2042 (XIV_124_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 
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Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie (XIV_125_2025). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko wyjaśnił, że Komisja 

rozpatrywała skargę na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły 

w Strykowie w trybie niejawnym. Po dokładnej analizie argumentów obu stron, Komisja 

uznała skargę za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_125_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 

im. Władysława Jagiełły w Strykowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalne działające organizacje partyjne 

i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu 

konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie 

z art. 4 KRP (XIV_126_2025). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko wyjaśnił, że zgodnie z ustawą 

o petycjach, UCiDK nie spełnia warunków do składania petycji, ponieważ nie jest podmiotem 

uprawnionym. Petycja złożona przez osoby fizyczne musi zawierać dane reprezentanta oraz 

adresy wszystkich osób, a brak tych informacji skutkuje jej odrzuceniem. W związku z tym 

petycja została pozostawiona bez rozpatrzenia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki dodał, że ww. petycja 

wpłynęła do wielu urzędów w Polsce. Następnie Przewodniczący odczytał treść proponowanej 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XIV_126_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu 

komunistycznego, zarządzanego przez nielegalne działające organizacje partyjne i sędziowskie 

oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, 

aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 19. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 28 stycznia 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

28 stycznia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 
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Ad. 20. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki otworzył dyskusję 

w sprawach różnych. 

 

Radny Tomasz Habigier złożył wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków o zmianę regulaminu 

uchwały nr XLV/413/2021, proponując poszerzenie katalogu dyscyplin sportowych o nowe, 

takie jak strzelectwo sportowe i łyżwiarstwo figurowe. Radny proponował usunięcie 

ograniczenia do 14 wymienionych dyscyplin, argumentując, że nagrody powinny być 

przyznawane na podstawie osiągnięć sportowych, a nie przynależności do określonej 

dyscypliny. Radny podkreślił brak sportów zimowych w katalogu oraz fakt, że nawet 

wyróżnienia w formie dyplomów czy pucharów są ograniczone do wybranych dyscyplin. 

 

Radny Dariusz Dziewulski zauważył, że istnieją nagrody Burmistrza za wybitne osiągnięcia 

sportowe, które mogą obejmować także dyscypliny zimowe oraz inne sporty. Radny 

zasugerował, że zawodnicy zajmujący wysokie miejsca na szczeblu wojewódzkim, 

ogólnopolskim lub międzynarodowym mogą być zgłaszani do takich wyróżnień, ponieważ 

Burmistrz ma możliwość ich przyznawania. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przyznał, że istnieje potrzeba zmian i udoskonaleń w kwestii 

przyznawania nagród sportowych. Burmistrz zaznaczył jednak, że całkowite usunięcie katalogu 

dyscyplin nie jest możliwe ze względu na przepisy prawa. Zamiast tego zaproponował 

rozważenie rozszerzenia listy dyscyplin objętych nagrodami. Burmistrz podkreślił, że wniosek 

ma obecnie charakter ogólny i konieczna jest dalsza wspólna praca nad nową formułą uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zauważył, że katalog 

dyscyplin sportowych może stać się bardzo szeroki, ponieważ trudno przewidzieć, które z nich 

będą w przyszłości szczególnie istotne dla Gminy Stryków.  

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski zwrócił uwagę, że katalog dyscyplin 

sportowych nie może być poszerzany w nieskończoność, ponieważ zgodnie z ustawą powinny 

być to dyscypliny mające znaczenie dla Gminy. Sekretarz podkreślił, że uchwała musi 

obejmować jedynie szczególnie istotne dyscypliny, a zbyt szeroki katalog mógłby zostać 

unieważniony przez Wojewodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zwrócił uwagę na kluczowe 

pytanie dotyczące określenia, które dyscypliny sportowe są szczególnie istotne dla Gminy oraz 

jakie kryteria należy przyjąć przy ich wyborze. Przewodniczący podkreślił, że konieczna 

jest dalsza wspólna praca nad uchwałą, aby osiągnąć konsensus w tej sprawie. 

 

Radny Michał Kwiatkowski nawiązał do punktu dwunastego sesji dotyczącego pomników 

przyrody i zapytał, czy istnieje możliwość przeprowadzenia na jesieni tego roku zabiegów 

pielęgnacyjnych drzew w parku w miejscowości Osse, biorąc pod uwagę nadchodzący sezon 

lęgowy ptaków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zapytał, czy teren należy do Gminy. 

 

Radny Michał Kwiatkowski wyjaśnił, że park jest własnością prywatną, ale znajdują się w nim 

pomniki przyrody. Radny zaznaczył, że skontaktował się w tej sprawie ze Starostwem, 

które uznało, że odpowiedzialność za pomniki przyrody leży po stronie Gminy. 



20 

 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zapowiedział, że sytuacja zostanie przeanalizowana, 

a jeśli będzie taka możliwość, zabiegi pielęgnacyjne mogą zostać przeprowadzone 

w odpowiednim czasie. 

 

Radny Krzysztof Szewczyk prosił o wyrównanie odcinka ulicy Batorego oraz o poprawienie 

oznakowania przejścia dla pieszych, które jest niewystarczająco widoczne, zwłaszcza 

przy zmieniającym się oświetleniu.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że sprawy te będą przekazane do odpowiednich 

instytucji, a oświetleniem zajmie się Gmina. 

 

Radny Michał Kwiatkowski zgłosił problemy z wahaniami napięcia oraz z wymianą słupa 

przy posesji 63A w Tymiance.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przekazał, że Gmina wystąpiła do PGE, ale oficjalnej 

odpowiedzi nie ma. Burmistrz poinformował, że modernizacja systemu PGE jest planowana, 

ale nie wiadomo, kiedy się rozpocznie. 

 

Radny Andrzej Janeczko zapytał o status utwardzenia dróg na ulicach Topolowa i Bajkowa.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że przygotowania są w toku, a ogłoszenie 

przetargu jest zaplanowane na początek drugiego kwartału. 

 

Radna Marzanna Boratyńska zapytała o status sprzedaży terenu po tzw. lisiarni.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że teren został już sprzedany Łódzkiej 

Specjalnej Strefie Ekonomicznej, a transakcja została sfinalizowana w styczniu. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zgłosił potrzebę oczyszczenia drogi powiatowej 5112E z gałęzi, 

które stwarzają zagrożenie, zwłaszcza po wichurach w 2022 roku. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak powiedział, że prośba zostanie przekazana do Starostwa. 

 

Sołtys Sołectwa Dobra Pan Mariusz Nowak zadał dwa pytania. Pierwsze dotyczyło Ośrodka 

Zdrowia, konkretnie braku lekarza w piątki, pomimo wcześniejszych zapowiedzi, że będzie 

przyjmował w tym dniu. Drugie pytanie dotyczyło dróg powiatowych, a dokładniej wycinki 

drzew na poboczach, które zostały częściowo posprzątane, ale mieszkańcy pytali, czy prace 

będą kontynuowane, ponieważ wykonane były niestarannie. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że zgodnie z otrzymanymi informacjami, 

lekarz w Ośrodku Zdrowia ma pełnić dyżur codziennie. W przypadku nieobecności lekarza 

w piątek, władze podejmą odpowiednie kroki interwencyjne. W odniesieniu do dróg 

powiatowych, Burmistrz zaznaczył, że prace porządkowe będą kontynuowane, jednak nie mógł 

jednoznacznie potwierdzić, czy obejmą one również teren miejscowości Dobra, ponieważ 

nie jest odpowiedzialny za tę sprawę. Burmistrz zasugerował, że odpowiednia prośba zostanie 

przekazana do Starostwa. 
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Ad. 21. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 28 stycznia 2025 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska, 

3) Radny Marek Perek. 

na XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zmianę regulaminu do uchwały nr XLV/413/2021 obejmujący poszerzenie 

katalogu o nowe dyscypliny sportowe np. strzelectwo sportowe, łyżwiarstwo figurowe. 

Wnioskodawca: Radny Tomasz Habigier. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XIV sesji. 

O godzinie 14:25 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XIV sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 


